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Rapport från pilotorterna - skriv direkt i mallen, under resp rubrik. 

Allt informationsmaterial i form av inbjudningar, annonser, enkäter osv bifogas 

till rapporten. 

Samarbete 

• Samarbetet i den lokala arbetsgruppen.  

Vilka organisationer har varit med? Har alla bidragit/deltagit i det lokala 

arbetet? Erfarenheter/något att förbättra? 

PRO, SKPFavd63, SPF Gullvivan och Biblioteket/DigidelCenter har 

deltagit i pilot Vingåker och alla har bidragit med idéer och praktiskt 

efter erfarenhet och kompetens. 

• Samverkan med andra? Vilka bra samarbetspartners har ni kunnat dra 

nytta av? Vilka skulle ni vilja samverka med?  

Positivt:  

- DigidelCenter på biblioteket i Vingåker som redan tidigare har 

uppdrag för att stödja i digitaliseringen. Med det här projektet har vi 

kunnat fördjupa samarbetet och uppmuntra seniorer till erfarenheter 

och lärande på området. 

- Att bjuda in till Trivselträffar i olika lokaler har varit positivt. 

Omväxlande och troligen fler deltagare tack vare det. 

Mindre positivt:  

- Reaktioner från Studieförbunden  

- Att inte ha ett Seniorhus/Seniorlokal i samhället. 

• Vilken metod har ni valt? Varför valde ni denna? Vad har ni använt för 

studiematerial/informationsmaterial? 

Vår metod är att under trivsamma former skapa mötestillfällen och då 

inspirera till användning av digitala tjänster som underlättar i vardagen. 

Erbjuda kurser och individuellt stöd i smartphoneanvändning 

(platta/dator) 

Vi riktar oss till alla seniorer, ingen ska pekas ut på grund av ålder eller 

okunskap. 
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Kommunikation 

• Kommunikation. Hur har ni gått ut med information till medlemmar/icke 

medlemmar? Vilka kanaler har använts? Har informationen gått ut 

samtidigt i alla seniororganisationerna? Utformningen, finns allas loggor 

med på informationsmaterial/inbjudningar som skickas ut? 

Föreningsmöten hos respektive deltagande förening i piloten: 

Information vid varje möte om nästa trivselträff och smartphonekurser 

 

Massmail: 

- Till alla medlemmar (som anmält mailadress) i SPF inför Trivselträffar 

- Mail till SPF Baggetorps- och PRO Högsjös styrelser inför Trivselträffar 

Hemsidor:  

- SPF Seniorerna Gullvivan 

- SKPF avd 63 

- PRO Vingåker  

- Vingåkers kommun.se – Evenemang 

Facebook: 

- Facebooksida SPF Gullvivan 

- Facebookgrupp PRO 

- Facebooksida Bibliotek & upplevelser i Vingåkersbygden  

- Facebookgrupp Läppe i Vingåkersbygden 

- Facebookgrupp Vingåkers Anslagstavla 

PPT-dokument efter Trivselträffen i augusti: 

- En presentation togs fram som alla i projektgruppen kunnat använda i 

sina respektive kontakter. Den användes bla vid SPF Seniorernas 

ordförandekonferens i september 2021. 

YouTube film 

- På Digitalidag-dagen den 15/10 intervjuades representanter för PRO och 

SPF Seniorerna om digitaliseringen för äldre. 
På väg i den digitala transformationen. - YouTube 

 

• Mediakontakter. Hur har ni arbetat för att nå ut? Vilka kontakter har ni 

haft? Några problem med att det är ett samverkansprojekt? 

Radio, P4 Sörmland: 

- Direktreportage vid trivselträffen 24/8 i Läppe 

https://www.youtube.com/watch?v=bjUVxF0-n1g&t=24s
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Tidningar: 

- Föreningsannons i Katrineholms Kuriren inför varje Trivselträff. 

- Referat i Katrineholms Kurirens Din förening efter varje Trivselträff 

- Referat i tidningen Senioren efter trivselträff den 26/10 

- Kommuntidningen ”Vingåker för dej” kommer att presentera projektet i nr 

2, 2022 

- Gratistidningen ”Vingåkersbladet” – Föreningspresentation av SPF i   

november nämner även projektet Säker@digitalt. 

 

Verktyg 

• Tekniken. Vad används idag, behov av ytterligare inköp? Har ni haft 

tillräckligt stöd i teknikfrågorna? 

- Deltagarna har oftast egen smartphone och projektor finns i de olika 

lokaler vi har använt hitintills.  

- 10 st Doro Smartphone finns att låna vid kurstillfällena 

- Vid arbetet med att summera piloten och tänka framåt har det växt 

fram att det vore bra att föreningarna har en föreningsgemensam 

projektor och duk att använda när vi träffas på PROs kontor (där 

finns plats för 8-10 personer) och det är alltså möjligt att ha fortsatta 

projekt- och styrelsemöten där. Det skulle underlätta att, via sin 

dator, kunna visa varandra och eventuellt även delta i 

webbseminarier tillsammans (ex Aldrig ensam etc) 

 

• Ekonomi. Vad krävs rent ekonomiskt för att ni ska fortsätta satsningen 

inom er pilotort? 

- För att fortsatt kunna bjuda in till Trivselträff 3 gånger/termin, likt det 

vi gjort under hösten 2021, beräknar vi ett behov på ca 50 000 

kronor/termin. Det inkluderar då kostnader såsom lokalhyra, 

annonsering, musikunderhållning, förtäring etc 

- Inköp av föreningsgemensam projektor och duk 

 

• Lokaler. Har ni lämpliga lokaler för de aktiviteter ni har planerat? Är 

lokaler ett hinder för att göra det ni skulle vilja göra? 

- Vi verkar på en ort där vi inte har något seniorernas hus/lokal och 

därför måste vi hyra lokal för varje aktivitet som genomförs och 

därmed en stor kostnad för varje aktivitet som vi bjuder in till. 
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• Hur kommer Säker@digitalt synas i era respektive program nästa 

år? Dvs kommer det finnas aktiviteter med i "medlemsbladen"? 

 

• Vi permanentar projektgruppen, har fortsatta regelbundna träffar och 

planerar gemensamma aktiviteter med digitalt tema (även om 

ekonomiska möjligheter är något ovissa idag) 

• Vi tänker att varje senior-förening ska ha en funktionär: ”digital lots” 

utsedd och de ska ha samarbete med Biblioteket/DigidelCenter och 

också ges regelbunden information om möjligheter att lotsa 

medlemmar till. 

• Vi fortsätter att samarbeta med Biblioteket/DigidelCenter Vingåkers 

kommun som fått projektpengar från Vinnova. Ett av delprojekten är 

”Ett meningsfullt åldrande”  

• Pressinfo-14-milj-vinnova.pdf (vingaker.se) 

 

 

 

• Övriga synpunkter. 
 

- Om det blir fortsatt projekt på distriktsnivå behöver vi en gemensam 

digital webbplats att hänvisa till. En gemensam plattform som alla 

kan relatera till. 

- Önskvärt att projektet på distriktsnivå bjuder in de olika 

studieförbunden och informerar om projektet. 

 
 

https://www.vingaker.se/wp-content/uploads/2021/06/Pressinfo-14-milj-vinnova.pdf

